
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-433 (19int03338) 
 
Datum indiening: 15 juli 2019 
 
Onderwerp:  Planning woonwagenstandplaatsen 
 
Naam indiener: Hanneke Bruinsma 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Tijdens het rondetafelgesprek over Woonwagenstandplaatsen op 21 mei 2019 is gevraagd 
om een planning voor dit proces. Wethouder Van Baal heeft deze planning toegezegd. 
Tijdens de raadsvergadering van 2 juli 2019 heeft GroenLinks gevraagd naar deze planning. 
Wethouder Van Baal gaf aan dat deze planning aan de raad verstrekt zou worden. Tot op 
heden is deze planning niet met de raad gedeeld.  
 
Onze vragen. 
  
1.  Wil de wethouder, zoals eerder toegezegd, de planning omtrent het proces van de 

realisatie van woonwagenstandplaatsen met de raad delen? 
2. Waarom is deze planning nog niet met de raad gedeeld? 
3.  Wanneer kan de raad deze planning verwachten?  
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Hanneke Bruinsma, GroenLinks 


